

《单词百科:impeller是什么意思?impeller怎么发音?impeller的解释和用法》

英语单词impeller是什么意思?impeller怎么读?impeller怎么发音?简答网为您整理了impeller的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



impeller怎么读

impeller的读音:[m'pel]

impeller的意思

1、n.推进者，叶轮;

impeller的双语例句

1、The elimination of measures: the right to the manufacturers Advisory impeller diameter.

消除措施: 向厂家咨询正确的叶轮直径.

2、The powder concentrator impeller enhances powder precision and high density product.

配备能提高选粉精度的高密度选粉机叶轮.

3、Impeller suitable for the suction of greases with a low penetration index.

泵叶适合于吸入低渗透性油脂.

4、Impeller or both water inlet and outlet pipelines blocked up.

叶轮或进出水管路阻塞.

5、Whirlpool Qibeng the impeller similar large gas turbines impeller.

漩涡气泵的叶轮类似庞大的气轮机的叶轮.

6、Impeller has single-and double-suction suction aspiration of the two methods.

叶轮有单吸和双吸两种吸液方式.

7、Strainer or impeller blocked Triangle speed is too low or too loose.

滤网或叶轮堵塞,转速太低或三角带过松.

8、The impeller of the sea water pump is unevenly worn out.

海水泵叶轮严重单边磨损.

9、The condition for obtaining the minimal number of impeller revolutions is determined.

确定了获取最小叶片转数的条件.

10、Too much wear with dual-suction seal ring or impeller damaged.

双吸密封环磨损过多,或叶轮损坏.

11、In addition, the correlations of for some better impeller-baffle-sparger combinations were obtained.

此外,给出了几种较好桨型 - 挡板 - 分布环组合的临界搅拌转速关联式.

12、The flow of air through the fan is substantially parallel to the impeller axis.

通过风机的气流基本上是与叶轮轴平行的.

13、YJD star unloader valve and welded steel impeller can also be cast.

YJD星型卸料器阀体和叶轮可用钢板焊制,也可铸造.

14、Single suction, single stage horizontal centrifugal pump with closed impeller.

单吸、单级卧式离心泵,用封闭叶轮.

15、Impeller are open, and closed three-Banbi, as shown in Figure 2-2 .

叶轮有开式、半闭式和闭式三种,如图 2-2 所示.

以上是简答网为您整理的impeller怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于impe

ller的用法、impeller的释义

、impeller的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/impeller>